
 

 

 
Muut mahdolliset asiat 
  
KV 26.05.2025 § 26  
    
 
 Keskusteltiin valokuituverkon liittymistä ja palvelujen saatavuuden 

parantamisesta yli kuntarajojen. 
 
 Kunnanvaltuuston puheenjohtaja Jarkko Toivanen kiitti kaikkia kuluneesta 

valtuustokaudesta, toivotti menestystä sekä uusille valtuutetuille että 
valtuustotyön nyt päättäville luottamushenkilöille. 


